

Manage your ORCID Profile.

An ORCID is a unique number for individuals to use with their name as they engage in research, scholarship, and innovation activities. ORCID stands for Open Researcher and Contributor ID. Creating an ORCID also provides you with a public profile page where you can list your publications (known in the profile as "works"), and other CV information such as education, employment etc.

Notes:

- Distinguish yourself from other researchers with the same or similar name to you.
- Minimize repetitive data entry by linking systems together
- Link your ORCID ID and share information with other author identifier systems, including your Scopus Author ID and Web of Science ResearcherID
- Develop your ORCID profile page and you can import or list your publications, employment and education details.
- Include your ORCID ID on your CV, email signature and more.

Considerations:

- You need to create your ORCID yourself
- ORCID doesn't provide publication metrics itself, but is used by many databases and systems to manage your publications.

Create your ORCID

Simply complete the online registration form. It's fast, and free.

Populate your ORCID profile with your publications

Link with other identifiers, such as Scopus, ResearcherID or PubMed

- Log in to your ORCID record
- Scroll down to the Works section
- Click Add Works and select Search and Link
- Select one of the options and follow the instructions on screen to import your publications. If many of your publications are indexed in Scopus, this is a good option to try.

ORCID هو رقم فريد للأفراد لاستخدامه بأسمائهم أثناء مشاركتهم في أنشطة البحث والمنح الدراسية والابتكار. ORCID تعني الباحث المفتوح ومعرف المساهم. يوفر لك إنشاء ORCID أيضا صفحة ملف تعريف عامة حيث يمكنك سرد منشوراتك (المعروفة في الملف الشخصي باسم "الأعمال")، ومعلومات السيرة الذاتية الأخرى مثل التعليم والتوظيف وما إلى ذلك.

ملاحظات:

- ميز نفسك عن الباحثين الآخرين الذين يحملون نفس الاسم أو اسم مشابه لك.
- تقليل إدخال البيانات المتكرر عن طريق ربط الأنظمة معا
- اربط معرف ORCID الخاص بك وشارك المعلومات مع أنظمة معرفات المؤلف الأخرى، بما في ذلك معرف مؤلف Scopus ومعرف باحث Web of Science
- قم بتطوير صفحة ملف تعريف ORCID الخاصة بك ويمكنك استيراد أو إدراج منشوراتك وتفاصيل التوظيف والتعليم.
- قم بتضمين معرف ORCID الخاص بك في سيرتك الذاتية وتوقيع البريد الإلكتروني والمزيد.

الاعتبارات:

- تحتاج إلى إنشاء ORCID الخاص بك بنفسك
- لا يوفر ORCID مقاييس النشر بنفسه، ولكن يتم استخدامه بواسطة العديد من قواعد البيانات والأنظمة لإدارة منشوراتك.

إنشاء ORCID الخاص بك

ما عليك سوى إكمال نموذج التسجيل عبر الإنترنت. إنه سريع ومجاني.

تعبئة ملف تعريف ORCID الخاص بك بمنشوراتك

الارتباط بمعرفات أخرى، مثل Scopus أو ResearcherID أو PubMed

- قم بتسجيل الدخول إلى سجل ORCID الخاص بك
- قم بالتمرير لأسفل إلى قسم الأعمال
- انقر فوق إضافة أعمال وحدد بحث وربط
- حدد أحد الخيارات واتبع الإرشادات التي تظهر على الشاشة لاستيراد منشوراتك. إذا تمت فهرسة العديد من منشوراتك في Scopus، فهذا خيار جيد للمحاولة.

<https://orcid.org/>